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Z A P I S N I K 
 

sa 5. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan, održane dana 23. studeni 2023. godine, 
u prostorijama općinske vijećnice u Kršanu.  
 
Sjednici su nazočni:  
- članice/ovi Općinskog vijeća Općine Kršan:  Lucian Mrzlić – predsjednik, Boris Rogić – zamjenik 
predsjednika, te vijećnice/i: Jelena Bartolić Škropeta, Esad Huskić, Dino Salamun, Ana Boneta, Valdi 
Runko, Ivan Vozila, Šemso Mujić, Boris Babić, Mauricio Bajerić, Silvano Uravić i Darko Androić, 
- načelnik Općine Kršan: Roman Carić,  
- ostali: Mladen Milohanić – predstavnik Fonda za poljoprivredu Istarske županije,  
- djelatnice općinskih službi: Glorija Fable – pročelnica JUO, Rita Licul Ilijević – voditelj Odsjeka za 
financije i računovodstvo, Vilma Stankić – voditelj Odsjeka za urbanizam, graditeljstvo i komunalne 
poslove, Tamara Stojšić Cvečić – viša stručna suradnica za urbanizam i graditeljstvo, Patricia Zanketić 
– voditelj Odsjeka za gospodarstvo i EU projekte i Orijana Načinović – administrativna tajnica, voditelj 
zapisnika, 
- predstavnici medija: Robi Selan (Labinština info),  Silvana Fable (Radio Labin), Branko Biočić (Glas 
Istre) i Katarina Perković Šoštarić (5 portal).   
 
Napomena: Ova se sjednica tonski snima, a tonski zapis biti će pohranjen u arhivi Općine Kršan uz 
ovaj zapisnik.  
Napomena II: Prije početka održavanja sjednice članovima Općinskog vijeća i načelniku podijeljen je 
materijal za 9. točku dnevnog reda: Zaključak o utvrđivanju prijedloga Odluke o ustupanju bez naknade 
građevinskog zemljišta u vlasništvu Općine Kršan hrvatskom ratnom vojnom invalidu, KLASA:944-
01/23-01/15, URBROJ:2163-22-23-11 od 21. studeni 2023., te isti čini sastavni dio materijala uz Poziv 
za današnju sjednicu Općinskog vijeća.   
 
Započeto u 1800 sati.  
 

 
Predsjednik Općinskog vijeća Općine Kršan g. Lucian Mrzlić započinje sa petom redovnom 

sjednicom Općinskog vijeća općine Kršan, pozdravlja sve danas nazočne, vijećnice i vijećnike 
Općinskog vijeća, načelnika Općine Kršan, pročelnicu JUO, poštovane voditeljice Odsjeka, današnje 
goste, sve ostale prisutne, te predstavnike cjenjenih medija.  
 Predsjednik L. Mrzlić otvara 5. redovnu sjednicu koja se održava danas 23. studenog 2023. s 
početkom u 18:00 sati, u prostorijama vijećnice Općine Kršan.   
 Poziva stručnu službu na prozivanje članova Općinskog vijeća Općine Kršan kako bi mogli 
izvršiti utvrđivanje današnjeg kvoruma.  
O. Načinović proziva vijećnice/ke, potom predsjednik L. Mrzlić konstatira da sukladno članku 66. 
Poslovnika Općinskog vijeća Općine Kršan na temelju upravo utvrđene provjere stručne službe sjednici 
prisustvuje 13 od 13 vijećnica/ka Općine Kršan, te potvrđuje kako je kvorum utvrđen i mogu pravovaljano 
donositi odluke. 
 Predsjednik L. Mrzlić prelazi na dnevni red 5. redovne sjednice Općinskog vijeća, navodi da su 
zaprimili dnevni red sa četrnaest točaka, međutim naknadno se jedna točka (točka 13) maknula iz 
dnevnog reda, pa bi time današnji dnevni red imao ukupno 13 točaka. Sukladno čl. 46. Poslovnika 
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Općinskog vijeća Općine Kršan, predsjednik navodi da u poslovnikom propisanom roku, nije pristigao 
niti jedan prijedlog za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, pa time zaključuje valjanost dnevnog reda koji 
su vijećnice/i zaprimili u materijalima, bez jedne točke kako je maloprije izrečeno. Prelazi na obradu prve 
točke dnevnog reda.  
 
 
Ad 1.) Verificiranje zapisnika sa: 
- 4. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan održane dana 27. rujna 2023.   
Predsjednik Vijeća pita vijećnice/ke da li imaju primjedbe na predloženi zapisnik. 
Primjedbi nema, pa predsjednik obzirom toga navodi kako se smatra da je prva točka dnevnog reda, 
preispitivanje ili verificiranje zapisnika sa četvrte redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan 
održane 27. rujna 2023. godine usvojena. 
 
 
Ad 2.) Upoznavanje i raspravljanje o Izvješću o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma 
Istre za 2022. godinu, koji je prihvaćen na Skupštini Istarske županije na svojoj sjednici, 
(izvjestitelj: predstavnik Fonda: g. Mladen Milohanić) 
Nakon najave točke predsjednik Općinskog vijeća L. Mrzlić poziva izlagatelja Izvješća, predstavnika 
Fonda g. Mladena Milohanića na izlaganje.  
M. Milohanić zahvaljuje na pozivu i pozdravlja sve nazočne ispred županijskog Odjela za poljoprivredu, 
unutar kojeg djeluje Fond za razvoj poljoprivrede od 1995. godine. Navodi da u proteklih 28 godina 
djelovanja Fond barata sa iznosom od 18 – 20 milijuna kuna, da će kroz izvješće navoditi kune, obzirom 
se izvješće podnosi do završetka 2022. godine, te su sva izvješća po pravilima računovodstvene struke 
u kunama. Kao interesantno za reći o suradnji Fonda sa Općinom Kršan navodi suradnju koja je bila 
korektna i plodonosna. Navodi da se kroz vrijeme od 28 godina iz Općine Kršan u Fond uplatilo 
415.000,00 kuna, a da se u tom periodu iz Fonda na prostor Općine Kršan vratilo 15,7 milijuna kuna, u 
domenu poljoprivrede i svega onog što se nadovezuje na taj segment razvoja i obogaćivanja ruralnog 
prostora. Upoznaje da su kroz lani održane dvije sjednice odobrili 24 novih zajmova, o kojih 60% spada 
u dugogodišnje nasade, te opremu i tehnologiju koja je vezana uz preradu plodova iz dugogodišnjih 
nasada.  Kao interesantno navodi da je kroz 28 godina Fond imao nekoliko ciklusa, kojima je za cilj imao 
djelovanje na području Istarske županije da se preokrenu tadašnji negativni trendovi, te navodi 
Agrolagunu Poreč koja je jedina opstala i dan danas je pravni sljednik ranijeg pravnog subjekta iz 
djelatnosti poljoprivrede, te ista djeluje od Lima do Tarske vale. Upoznaje o ciklusima ulaganja u 
vinogradarstvo i vinarstvo, te oko 2000. g. u maslinarstvo, pa se danas može reći da Istra može stati uz 
bok bilo kojoj vinogradarskoj regiji, a glede maslinovog ulja postigla je zavidan nivo kvalitete. Glede 
maslinarstva navodi da je do danas zasađeno više od 2,5 milijuna stabala, pa je Istra kroz proteklih 
godina promijenila sliku pejzaža, promijenila je sliku uređenosti i obrađenosti ruralnog prostora.   
Nadalje upoznaje o ciklusu razvoja stočarstva odnosno proizvodnje mlijeka. Podsjeća da su krajem 
devedesetih godina prošlog stoljeća gašenjem Mljekare Pula mali proizvođači mlijeka došli u situaciju 
da nemaju gdje plasirati mlijeko. Stoga je Fond sugerirao i usmjerio proizvođače mlijeka da svoje 
proizvode prerade, pa danas imamo 17-18 malih preradbenih sirana, koje prerade oko 80% proizvodnje 
mlijeka.   
Od 2015. godine navodi mogućnost korištenja predpristupnih fondova i mjera ruralnog razvoja pri kojem 
je Fond za razvoj poljoprivrede odigrao veliku ulogu te pomogao zatvoriti financijsku konstrukciju po 
relativno jeftinijim uvjetima spram poslovnog bankarstva. Ističe da je Fond danas na 1200 potpisanih 
ugovora, da pokušavaju ljudima čim više izaći u susret, pomažu im u reprogramiranju dugova prema 
njihovim mogućnostima, ali da se županijski novci moraju vratiti u Proračun.  
Obzirom su financijski pokazatelji dostavljeni kroz Izvješće o radu Fonda 1995-2022. neće više dužiti sa 
davanjem obrazloženja, ali ukoliko ima pitanja voljan je na ista odgovoriti.  
L. Mrzlić zahvaljuje g. Milohaniću i otvara raspravu po 2. točci dnevnog reda.  
E. Huskić spominje efikasnost te konstatira da je Fond održao 2 sjednice, a Proračun je 18 milijuna 
kuna, na koje M. Milohanić navodi da iznos nije zanemariv, te može ostaviti dobar utisak na terenu.   
V. Runko pozdravlja M.Milohanića, navodeći da je stanje na području Općine Kršan evidentno i 
prepoznatljivo u odnosu na stanje pred 30-tak godina ili pred 20 ili 10 godina u odnosu na danas. Navodi 
gospodarstva sa područja Općine Kršan koja su prepoznatljiva na području čitave Županije a i šire.  
Pohvaljuje Fond navodeći da su njihovi inputi zasigurno poljoprivrednicima dali snage i stručnog suporta, 
te uvijek bili blagonakloni prema poljoprivrednicima svih proteklih godina.  
M. Milohanić zahvaljuje na pohvalama, te navodi da na području Općine Kršan ima nekoliko stočarskih 
privrednih subjekata, kojih prate od početka, te da je njihova moralna i bilo kakva druga obveza da ih i 
nadalje prate i podupiru.  
S. Uravić pita da li je ikada u Fondu za razvoj poljoprivrede bilo govora ili prijedloga od strane Županije 
o realizaciji projekta Tvornice samoniklog bilja, koje se u više navrata spominje prilikom otvorenja 
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Festivala samoniklog bilja u Kršanu, na koje M. Milohanić potvrđuje kako vjeruje da se spominjala, te 
navodi da treba sagledati da li imamo potencijalnog nositelja koji bi pokrenuo tu proceduru, odnosno biti  
pravni subjekat za preradbene kapacitete. Navodeći da može biti pojedinac ili više njih koji bi bili 
zainteresirani za takvo pokretanje, te navodi da se na ovom području Općine treba takav iznaći, a potom 
će Fond sigurno dati podršku, bez dileme.   
Prijavljenih tijekom rasprave više nema, predsjednik L. Mrzlić zahvaljuje M. Milohaniću na izlaganju, 
navodeći da obzirom se radi o podnošenju Izvješća nije potrebno glasovati.  
Predsjednik zahvaljuje M. Milohaniću na dolasku, a M. Milohanić zahvaljuje na pozivu, najavljuje svoj 
odlazak te vijećnicama/ima želi ugodan rad.  
 

M.Milohanić, predstavnik Fonda za razvoj poljoprivrede Istarske županije, napušta 
vijećnicu u 18:20 sati.  
 
 
Ad 3.) Razmatranje Prijedloga Proračuna Općine Kršan za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. - I. 
čitanje 
Predsjednik najavljuje točku te poziva izlagatelja spomenutog prijedloga, općinskog načelnika Romana 
Carića na podnošenje izvješća.  
V. Runko je mišljenja da su prije svega trebali izglasati dnevni red, a kao drugo moli da se ubuduće 
takav dnevni red razdvoji u 2-3 sjednice, obzirom na obimnost materijala, pogotovu ako se razmatra 
Proračun za narednu godinu.  
Predsjednik navodi da nije bilo potrebno izglasavanje dnevnog reda, navodi da temeljem čl. 46. 
Poslovnika, obzirom nije pristigla niti jedna primjedba na dnevni red, isti je automatski prihvaćen. Dodaje 
da se u dogovoru sa općinskom upravom iz dnevnog reda izbacila točka 13., time točka 14. postaje 
točka 13.  
Predsjednik L. Mrzlić zahvaljuje na primjedbi.  
Načelnik navodi da je dnevni red obiman obzirom na tempo rada prema kraju godine, da se poštivanjem 
rokova odrađuje sve što treba, da se neki materijali spremaju od ljeta, a neki se nisu mogli ranije spremiti.     
Glede prijedloga Proračuna za 2024. godinu načelnik R.Carić upoznaje sa temeljima za donošenje i 
sadržajem proračuna, te detaljno sa prihodima i primicima odnosno rashodima i izdacima.  
Za 2024. godinu planirani prihodi i primici iznose 9.822.762,00 eura, i to: 

- prihodi poslovanja – 8.030.650,40 eura 

- prihodi od prodaje nefinancijske imovine – 1.792.111,60 eura 

- primici od financijske imovine i zaduživanja – 0,00 eura     
Za 2024. godinu planirani rashodi i izdaci iznose 10.255.966,15 eura i odnose se na: 

- rashode poslovanja – 3.918.807,28 eura 

- rashode za nabavu nefinancijske imovine – 6.018.624,15 eura 

- izdatke za financijsku imovinu i otplate zajmova –318.534,72 eura 
Obrazlaže Poseban dio prijedloga Proračuna, detaljno navodeći visine financijskih sredstava koje se 
planiraju, te upoznaje sa iznosima predloženim po pojedinim Programima.  
Na kraju zahvaljuje na pažnji, te navodi ukoliko ima pitanja dati će pojašnjenje, a i općinska uprava.   
Predsjednik L. Mrzlić zahvaljuje načelniku i otvara raspravu po točci.  
V. Runko navodi da ga naročito veseli ulaganja u Kaštel Kršan, vjeruje da će se to ostvariti. Podsjeća 
da su pred 4 godina posjetili gdina. Plenkovića, on, sadašnji načelnik R Carić i gđa. Patricia, da se 
započelo sa izradom dokumentacije, te veseli ga spremnost po tom pitanju.  
Navodi da bi se nadovezao na sličan segment ulaganja i traženja bespovratnih sredstava, a odnosi se 
na potpore umirovljeničkim Domovima, u iznosu potpore od 100%. Postavlja pitanje glede natječaja koji 
je proveden pred 6-7 mjeseci, podijeljena su sredstva u visini 171 milijun Eura na 16 županija ili 
gradova/općina, pa pita zašto se nije izvršila prijava Općine Kršan.  
R. Carić odgovara da je znano za taj natječaj ali i za ograničenje po samo jedan projekat u Županiji, da 
je imao spoznaja, a na kraju se pokazalo istinitim, te su sredstva u našoj Županiji dodijeljena za Dom 
za starije osobe Alfredo Štiglić u Puli. Navodi kako je bio u komunikaciji ali je od istoga odustao. Stoga 
se nije uzalud potrošilo 200.000,00 kuna za pripremu dokumentacije, ali da su bile šanse za dvije ili tri 
prijave po Županiji navodi da bi tada bilo interesantno.  
V. Runko navodi da načelnikova autonomija skoro nadmašuje njegovu, da načelnik treba zastupati 
interese kršanaca, iako poštuje i građane drugih mjesta. Izražava nadu da se takav natječaj opet ponovi 
i da se na istoga prijave.  
S. Uravić navodi da nitko neće biti sretniji od njega ako stavke, nabrojene od strane načelnika, budu 
realizirane u visini  60%. Mišljenja je da iznos od 300.000 eura nije dostatan za Nerazvrstane ceste, da 
ga treba puno povećati. Navodi da je za prvih 6 mj. ove godine realizacija Proračuna bila 27%, pa moli 
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za više realnosti. Izražava da bi više volio da rebalansom Proračuna stavke povećavamo, a ne 
smanjujemo. Nadalje navodi da nigdje nije navedena Sportska dvorana u Potpićnu.  
R.Carić navodi da je Proračun optimistično ostvariv, naravno ukoliko se ostvare navedeni primici. 
Upoznaje da se do 15.11. trebalo isporučiti Plan koji je trebao biti financijski uravnotežen, ali unaprijed 
nikad ne možemo znati što će se točno ostvariti u 2024.g., ali nada se najboljem.   
V. Runko navodi da ga veseli cesta Načinovići, a za ulaganja i uređenja u Plomin Luci navodi da je sa 
dvije pravne osobe dogovorena izmjena obalnog pojasa, radi pristupa do obalnog zida. Zanima ga da li 
se u međuvremenu postigao kakav dogovor sa društvom Entrada i Plomin holdingom, u vidu naknade 
ili  zamjenu zemljišta.  
Kao drugo interesira ga uređenje kampa za boćare Pristav, gdje je taj projekat, sa namjerom da se pošta 
ne miče iz sadašnjeg prostora. Navodeći da je pošta, diskont i kafić jedna cjelina, sa parkingom i školom, 
praktičnije za stanovništvo na jednom mjestu, pogotovu za starije i nemoćne osobe.  
R. Carić odgovara o pitanju priveza čamaca da se zaista nije razmatralo, dok se ne riješi pitanje 
uporabne dozvole. Glede pitanja poštanskog ureda upoznaje da se radi po pitanju iseljenja i vraćanja 
prostora boćarima, a proširenje kućice za sada nije u planu.  
S.Uravić pohvaljuje sve sudionike koji su učestvovali u realizaciji proširenja groblja u Kršanu, te prenosi 
pohvale mještana. Postavlja pitanje glede gazišta oko male crkvice na groblju, jer događa se da zemlja 
sa grobova, utjecajem padalina, odlazi na gazište, pa je sve zatravljeno. Ukoliko je u ingerenciji Općine,  
pita da li se može postaviti ivičnjake oko kompletne crkvice ili urediti pjeskarenjem postojećih ploča. 
Mišljenja je da za to nisu potrebna velika financijska sredstva.    
R. Carić zahvaljuje na pitanjima i pohvalama, navodeći da je projekat proširenja groblja započeo još 
načelnik Runko, te obzirom je građevinska dozvola isticala  2022. g. trebalo je započeti sa realizacijom, 
da je najbitnije da je na ponos svima nama i na uslugu mještana.  
J.B.Škropeta pita da li imamo neke rezultate glede dogradnje vrtića, na koje R.Carić navodi da se još 
uvijek čeka po tom pitanju, da ukupni iznos proširenja iznosi 840 tisuća Eura, od kojih se očekuje 
sufinanciranje od najviše 163.450 Eura, kroz dvije godine. Mišljenja je, ukoliko se dobiju sredstva 
Ministarstva, da se ide u realizaciju, ali za sada bi se još sačekalo.     
I. Vozila postavlja pitanje glede izgradnje Vodospreme  Plomin II., koju je izgradila Općina Kršan a 
kasnije predala Vodovodu Labin, na zemljištu u vlasništvu RH sa klauzulom prava gradnje i klauzulom 
stavljanja u funkciju do 2021. ili 2022. godine, jer navodi da nakon postavljanja pitanja gdinu. Golji dobiva 
uvijek isti odgovor, pa ga zanima da li je Općina Kršan po tom pitanju nešto pokrenula da se ipak stavi 
u funkciju, obzirom su 2020. ili 2021. g. napravljeni i projekti za priključenje vodospreme na sustav.  
R. Carić zahvaljuje na pitanju i podsjetniku, upoznaje da je kroz 10-tak dana planiran sastanak sa 
direktorom Vodovoda, u vezi investicija Vodovoda Labin na području Općine Kršan.  
V. Runko upoznaje sa dvadesetogodišnjim iskustvom suradnje i prakse sa Vodovodom Labin, te 
izražava nadu da se ta praksa promijeni. Navodi da Vodovod Labin, čiji je većinski vlasnik Grad Labin, 
100% ulaže na području Grada Labina, ali nije fer prema ostalima koji imaju manji udio vlasništva, jer i 
mi smo suvlasnici.  
I. Vozila navodi da je Općina Kršan još 2007. napravila Idejni projekt za kanalizaciju naselja Vozilići, 
jedan je dio izveden u sklopu rekonstrukcije ceste D66, da je 2010.g. izrađen projekt za kanalizaciju, da 
je natječaj proveden i radi se o značajnom projektu. Čitava realizacija sadržava raskopavanje naselja 
Stepčići i Vozilići, navodi da je početak radova u veljači 2024.g., pa ga zanima da li je u Proračunu 
rezervirano nešto sredstava za ostalu komunalnu infrastrukturu, jer se sada radi o prilici za još neku 
ugradnju. Sugerira da se predvide neka sredstva za takvu priliku, možda i uključe Rune i Vodovod Labin, 
pa nešto izdvoje za sanaciju.    
Načelnik R. Carić zahvaljuje na prijedlogu.  
Nema više prijavljenih za raspravu po točci, predsjednik L. Mrzlić zatvara raspravu, te obzirom se radi 
o razmatranju proračuna odnosno prvom čitanju proračuna, za ovu točku se ne glasa.        
 
 
Ad 4.) Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o visini grobnih naknada na grobljima na 
području Općine Kršan  
Predsjednik L.Mrzlić najavljuje točku, te poziva izlagatelja spomenutog prijedloga, općinskog načelnika 
Romana Carića na podnošenje izvješća.  
R.Carić navodi da je pravni temelj za donošenje ove odluke sadržan u članku 13. Zakona o grobljima i 
članka 12. Odluke o grobljima na području Općine Kršan. Upoznaje da je o prijedlogu Odluke provedeno  
savjetovanje s javnošću objavom na službenoj internetskoj stranici Općine Kršan 30 dana, tijekom kojem 
nije bilo primjedbi. Nadalje upoznaje da je Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o visini grobnih naknada na 
grobljima na području Općine Kršan potrebno donijeti radi: pretvorbe postojećih novčanih iznosa iz kuna 
u EUR-e, te radi utvrđivanja iznosa naknade za dodjelu novih grobnih mjesta na korištenje na 
neodređeno vrijeme na dograđenom dijelu groblja Kršan. Upoznaje sa visinama naknade pojedinih 
grobnih mjesta ovisno o vrsti i veličini.  
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Predsjednik zahvaljuje načelniku na izlaganju te otvara raspravu.  
Prijavljenih tijekom rasprave nema, pa predsjednik daje na usvajanje predloženu Odluku.  
Temeljem glasovanja sa 13 glasova „ZA“, 0 „PROTIV“ i 0 glasova „SUZDRŽAN“ predsjednik L. Mrzlić 
zaključuje da je prijedlog prihvaćen, te Općinsko vijeće donosi  
 

O D L U K U  o izmjeni i dopuni ODLUKE 
o visini grobnih naknada na grobljima 

na području Općine Kršan 
 

 u tekstu kako je predložena, te ista čini sastavni dio akata današnje sjednice.  
 
 
Ad 5.) Prijedlog Strategije upravljanja imovinom Općine Kršan za razdoblje 2023. – 2029. 
Predsjednik L.Mrzlić najavljuje 5. točku dnevnog reda, te poziva općinskog načelnika na podnošenje 
izvješća.  
R.Carić navodi pravne temelje za donošenje ove Strategije, da je dokument opsežan, izrađen na ukupno 
70 stranica, da obrađuje Strategiju upravljanja imovinom za razdoblje 2023.-2029. i čitava je usmjerena 
prema sustavnom, razvidnom, optimalnom i dugoročno održivom upravljanju imovinom, temeljenom na 
načelnima odgovornosti, javnosti, ekonomičnosti i predvidljivosti. Moli za prihvaćanje.  
Predsjednik zahvaljuje načelniku na izlaganju te otvara raspravu po točci.  
V. Runko navodi da je nije uspio pročitati, da će je izglasati, ali ista je podložna promijeni, te će je 
naknadno pažljivo pročitati. 
Tijekom otvorene rasprave više nema prijavljenih, te predsjednik daje na usvajanje predloženu 
Strategiju po 5. točci.  
Temeljem glasovanja sa 13 glasova „ZA“, 0 „PROTIV“ i 0 glasova „SUZDRŽAN“, ujedno i jednoglasno 
predsjednik L. Mrzlić zaključuje da je prijedlog prihvaćen, te Općinsko vijeće donosi  
 

O D L U K U 
o 

prihvaćanju Strategije upravljanja imovinom Općine Kršan za razdoblje 2023. - 2029. 
 

u tekstu kako je predložena, te ista čini sastavni dio akata današnje sjednice.  
 

 
Ad 6.) Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o gospodarenju nekretninama  u vlasništvu Općine 
Kršan 
Nakon najave točke predsjednik L. Mrzlić poziva izlagatelja prijedloga, općinskog načelnika R. Carića 
na podnošenje izvješća. 
R. Carić upoznaje da se radi o usklađivanju Odluke sa Odlukom o raspolaganju nekretninama u 
vlasništvu Općine Kršan na području Proizvodno poslovne zone Kršan – Istok sa Centrom 
agropoduzetništva, koju je Općinsko vijeće donijelo na sjednici 27. rujna 2023. godine. Navodi osnovni 
pravni temelj za donošenje akta, upoznaje da je provedeno Savjetovanje s javnošću od 26. listopada 
2023. godine do 10. studenog 2023. i nisu pristigle nijedne primjedbe, sugestije ni prijedlozi. Moli 
prihvaćanje ove tehničke izmjene u tekstu kako je predloženo.  
Predsjednik L. Mrzlić zahvaljuje načelniku, te otvara raspravu po šestoj točci dnevnog reda, ali 
prijavljenih nema, pa zaključuje raspravu i daje na usvajanje predloženu Odluku po 6. točci glasovanjem. 
Na temelju glasovanja sa 12 glasova „ZA“, 0 „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽAN“ glas predsjednik L. Mrzlić 
konstatira da je prijedlog prihvaćen, te Općinsko vijeće donosi  

 
ODLUKU O DOPUNI ODLUKE 

O GOSPODARENJU NEKRETNINAMA U VLASNIŠTVU OPĆINE KRŠAN  
 

u tekstu kako je predložena, te ista čini sastavni dio akata današnje sjednice.  
 
 
Ad 7.) Prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za prodaju građevinskog zemljišta na području 
„Proizvodno-poslovne zone Kršan - Istok sa Centrom agropoduzetništva“ 
Predsjednik L. Mrzlić navodi da slijedi obrada 7. točke dnevnog reda, najavljuje je, te i tu poziva 
općinskog načelnika R. Carića na podnošenje izvješća.  
R. Carić navodi da je danas na stolovima prijedlog Odluke o raspisivanju Javnog natječaja za prodaju 
nekretnina u vlasništvu Općine Kršan Proizvodno-poslovne zone Kršan te se prodaji izlažu nekretnine 
- čestice oznaka i površina sukladno tablici i grafičkom prikazu nekretnina koji čini sastavni dio ove 
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predložene Odluke, označene od 1 do 9 i 17. i 18, kako je upućena vijećnicama/ima kao materijal za 
ovu 7. točku dnevnog reda. Nadalje upoznaje da ukupna početna cijena temeljem Natječaja iznosi 
1.664.031,60 Eura, a namjena, način korištenja i uređenja površina koji se izlažu prodaji definirani su 
Prostornim planom uređenja Općine Kršan i UPU Radna zona Kršan - Istok,  i to su proizvodne namjene, 
pretežito zanatske (I2), namijenjene za izgradnju i uređenje građevina i površina za proizvodnju, 
poslovnu, uslužnu, zanatsku, trgovačku i drugu poslovnu djelatnost, zatim ureda, skladišta te obrtničkih 
zona i građevina, kao i gradnji i uređenju javnih i zelenih površina, cesta, parkirališta, te objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture. Upoznaje da najmanja dozvoljena površina građevne čestice iznosi 
900 m2, a najveća dozvoljena površina građevne čestice je 30.000 m2. Glede početne tržišne vrijednosti 
nekretnine navodi da je utvrđena od strane ovlaštenog stalnog sudskog vještaka za graditeljstvo i 
procjenu nekretnina i to u iznosu od 28,71 euro/m2. Dalje upoznaje sa kriterijima za odabir ponude, 
naglašavajući da najveći broj bodova dobiva ponuditelj čije se administrativno sjedište nalazi na 
području Općine Kršan, te posluje dulje od jedne godine. Napominje da jamčevina za sudjelovanje na 
natječaju iznosi 10% od utvrđenog iznosa početne cijene, a kao bitno da Općinski načelnik i Općinsko 
vijeće Općine Kršan zadržavaju pravo poništavanja objavljenog Javnog natječaja bez posebnog 
obrazloženja, te zadržavaju pravo bez posebnog obrazloženja ne prihvatiti niti jednu valjanu ponudu iz 
natječaja kao i pravo odustati od zaključenja ugovora u svako doba prije potpisivanja ugovora, a 
posebice ukoliko djelatnost poduzetnika nije usklađena s ciljevima razvoja Općine Kršan i izgradnje 
Proizvodno-poslovne zone Kršan Istok s Centrom agropoduzetništva, te važećim UPU-om. Ukoliko ima 
pitanja na raspolaganju je za eventualna dodatna obrazloženja.  
Predsjednik Općinskog vijeća L. Mrzlić zahvaljuje načelniku i otvara raspravu za 7. točku dnevnog reda.  
V. Runko navodi da sa posljednjim pasosom isčitanim od načelnika je u potpunosti suglasan, da je 
odlično složen, bez prigovora, ali da je sve već izrekao s kojom je namjerom započeo taj projekt pred 
više godina. Ukoliko bi sada predloženo podržao odstupio bi od svoje tadašnje namjere za realizacijom 
reciklažnog dvorišta. Smatra neprihvatljivim da se u sklopu Poduzetničke zone ne može izdvojiti 400 – 
500 m2 za reciklažno dvorište, kako ne bi smeća bilo u šumama. Navodi da 5 kontejnera spremi sav 
mjesečni otpad građana, te smatra da je Industrijska zona idealno mjesto za to predloženo. Predlaže 
malo revidirati prijedlog, mišljenja je da nije kasno.  
E. Huskić pita glede kupnje parcele da osoba koja nema firmu ne može kupiti parcelu, a isto potvrđuje 
načelnik dodajući da namjena zone je proizvodno poslovna, te poduzetnik mora imati poslovni plan, a 
zemljište privesti svrsi u roku 5 godina, da se radi o uvjetima koje je dala Vlada RH prilikom darovanja 
zemljišta.  
S.Uravić pita da li je pozicija koja se prodaje finiširana ili ljudi trebaju još čekati da se dovede 
infrastruktura, na koje načelnik R. Carić upoznaje da je u veljači 2023.g. prema HEP-u upućen zahtjev 
EOTRP i Ugovor o priključenju. Upoznaje da iz informacije od rujna ove godine Elektroistra pristupa 
projektiranju trafostanice kao i srednje niskonaponske mreže. Po dobivanju građevinske dozvole HEP 
kreće sa izgradnjom trafostanice i niskonaponske mreže, znači elektrifikacija zone je u ingerenciji HEP-
a, te navodi da ima informaciju da će za najviše godinu dana u Zoni biti struja, a ukoliko bude potreba 
iznaći će se način da se postupak ubrza. Kao bitno a možda i zaboravljeno navodi da je ovim činom 
HEP-a lokalna zajednica uštedjela preko 200.000 Eura, a koje bi trebala uložiti, a opet će čekanje biti 
godinu dana.   
V. Runko pojašnjava da je Radna zona opremljena sa 50 šahtova koji su opremljeni sa cjelokupnom 
infrastrukturom, osim kablom koji se na nju spaja, ali za vrijeme dok kupac bude rješavao dokumentaciju 
i zgradu biti će riješena i trafostanica. Ponavlja da je zaista sve posloženo, ali da će svaki kupac moći 
oplemeniti svoj prostor sa primjerice sadnjom cvijeća odnosno ukrasnih stabala.   
S.Uravić pojašnjava da on ne bi kupio kuću bez struje, a načelnik dodaje da su to današnji uvjeti. 
Prijavljenih tijekom rasprave više nema, predsjednik zatvara raspravu i daje prijedlog po 7. točci na 
usvajanje glasovanjem.  
Temeljem glasovanja sa 10 glasova „ZA“, 2 „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽAN“, predsjednik zaključuje da je i 
ovaj prijedlog prihvaćen, te Općinsko vijeće raspisuje  
 

J A V N I   N A T J E Č A J 
za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Kršan na području Proizvodno poslovne 

zone Kršan – Istok sa Centrom Agropoduzetništva 
 

 u tekstu kako je predložen, te isti čini sastavni dio akata današnje sjednice.  
 
 
Ad 8.) Prijedlog Odluke o raspisivanju  natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu/suvlasništvu  
Općine Kršan 
Predsjednik L. Mrzlić najavljuje točku, upoznaje o oznakama katastarskih čestica koje bi bile sastavni 
dio natječaja za prodaju nekretnina. Poziva općinskog načelnika na podnošenje izvješća.   
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Načelnik R. Carić predlaže objavu natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu/suvlasništvu Općine 
Kršan označenih brojčanim oznaka od 1 do 5 prijedloga. 
Za prve tri nekretnine upoznaje da se odnose na nekretnine – zemljišta u k.o. Plomin, građevinskog 
područja naselja Zagorje – Stipani, namjene: „izgrađeni dio građevinskog područja naselja“, namjena: 
Stambena namjena –S“, parcele se nalaze unutar zaštićenog obalnog područja na kopnu (1000 m od 
mora), i to tri suvlasnička dijela za tri nekretnine. 
Za nekretnine navedene pod točkom 4. upoznaje da su predmet prodaje građevinska zemljišta koje 
zajedno čine jednu cjelinu i prodaju se u paketu, te napominje da iste trenutno koristi Obrt za stolarsku 
djelatnost i ugradbu  stolarije „Fianona“, vl. Mladen Demarin i na kojeg glase Rješenja o utvrđivanju 
građevne čestice od rujna 2019 godine, temeljem kojih isti ostvaruje pravo prvokupa.  
Prodaja nekretnine pod točkom 5. podrazumijeva kat.čest.br. 527/35 upisana u z.k.ul. 1705 k.o. Plomin, 
vlasništvo Općine Kršan u cjelini, parcela se nalazi unutar granica građevinskog područja naselja Plomin 
Luka, površine 165 m2.  
Nadalje upoznaje da su Procjembeni elaborati procjene tržišne vrijednosti nekretnina izrađeni od strane  
stalnog sudskog vještaka graditeljske struke i procjenitelja nekretnina Bruno Škopac - dipl.ing. 
graditeljstva, društva ARGEMMA d.o.o. Rabac.  Procjembeni elaborati izrađeni su u skladu sa Zakonom 
o procjeni vrijednosti nekretnina i Pravilnikom o metodama procjene vrijednosti nekretnina prema 
mišljenju Zajedničkog procjeniteljskog povjerenstva za procjenu vrijednosti nekretnina Istarske županije.  
Komisija za provođenje natječaja za prodaju nekretnina sastala se dana 17. studenog 2023. g. 
razmatrala je pristigle zahtjeve za kupnju nekretnina i izrađene procjembene elaborate te je suglasna 
da se provede postupak prodaje nekretnina.  
Ukupna procijenjena početna vrijednost nekretnina ovog prijedloga Odluke iznosi 97.600,00 €. 
Predsjednik zahvaljuje načelniku na izlaganju te otvara raspravu.  
Prijavljenih nema, predsjednik raspravu zatvara, te daje na usvajanje predloženu Odluku po 8. točci 
dnevnog reda.  
Temeljem glasovanja sa 13 glasova „ZA“, 0 „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“, ujedno i jednoglasno Općinsko 
vijeće donosi   
 

O D L U K U 
 

 u tekstu kako je predložena, te ista čini sastavni dio akata današnje sjednice.  
 
 
Ad 9.) Prijedlog Odluke o darovanju nekretnine u vlasništvu Općine Kršan HRVI 
Predsjednik najavljuje 9. točku te poziva načelnika R. Carića, kao izlagatelja spomenutog prijedloga, na 
podnošenje izvješća.  
R. Carić upoznaje da se radi o postupku koji je započeo još krajem 2014, godine, kada se gospodin 
Goran Bulajić iz Plomina, HRVI sa 20 % oštećenja – X. grupe, obratio Općini Kršan sa zahtjevom za 
ostvarivanje prava na stambeno zbrinjavanje.   
Na upit Općine Kršan o načinu ostvarenja prava HRVI, zaprimljen je odgovor Ministarstva branitelja od 
14. siječnja 2015. da je Općina Kršan dužna osigurati stambeno zbrinjavanje HRVI  iz  Domovinskog 
rata, kada osobe koriste stambeni kredit za izgradnju obiteljske kuće i to ustupanjem bez naknade 
građevinskog zemljišta i komunalno opremanje istog.  
Navodi kako je nakon provedenog postupka od strane gosp. Bulajića, Rješenjem Ministarstva hrvatskih 
branitelja  o pravu  na stambeni kredit od 1. travnja 2019. godine, gospodinu  Goranu Bulajiću utvrđeno 
pravo na stambeni kredit za izgradnju kuće, time je i Općina Kršan temeljem čl.86. Zakona o hrvatskim 
braniteljima iz domovinskog rata i članovima njihovih obitelji, postala u zakonskoj obavezi ustupiti bez 
nakade zemljište te kasnije i komunalno opremanje.  
Općina Kršan je u dogovoru s imenovanim utvrdila pogodno zemljište, prikupila dokumentaciju i 
pokrenula postupak za ustupanje parcele. Za utvrđivanje tržišne vrijednosti nekretnina angažiran je 
stalni sudski vještak graditeljske struke  i  procjena nekretnina Bruno  Škopac. Procijenjena vrijednost 
nekretnine iznosi 32.100,00 €.  
Upoznaje da je izrađeni procjembeni elaborat potvrđen od strane Zajedničkog procjeniteljskog 
povjerenstva za procjenu vrijednosti nekretnina Istarske županije, a Komisija za provođenje natječaja 
za prodaju nekretnina razmatrala je dana 17. studenog 2023.g.  pristigle zahtjeve za kupnju nekretnina 
i zahtjev Gorana Bulajić, te je suglasna da se provede postupak ustupanja bez naknade.  
Stoga se predlaže Općinskom vijeću donošenja odluke u tekstu kako je predloženo. Kao posebno bitno 
napominje u ovom slučaju sadržano je u čl. IV. Odluke i to da je ''Korisnik ustupljenoga građevinskog 
zemljišta dužan u roku od godinu dana od dana sklapanja ugovora,  podnijeti zahtjev za građevinsku 
dozvolu. Ukoliko to ne učini odnosno ne započne li gradnju u roku u kojem važi građevinska dozvola, 
gubi pravo na ustupljeno građevinsko zemljište.'' 
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Dovršava navodeći kako mu se čini da se radi o prvom takvom slučaju u Općini Kršan ikada, ali da ga 
isprave ako nije u pravu, na koje se nadovezuje V. Runko da se već imalo prvi slučaj, u Čepiću, da se 
radilo o malo složenijem postupku radi konfiguracije terena i drugih okolnosti.  
Predsjednik L. Mrzlić otvara raspravu, ali prijavljenih nema, raspravu zaključuje, te daje predloženo po 
9. točci na usvajanje glasovanjem.  
Temeljem glasovanja sa 13 glasova „ZA“, 0 „PROTIV“ i 0 glasova „SUZDRŽAN“ predsjednik L. Mrzlić 
zaključuje da je prijedlog prihvaćen, te Općinsko vijeće donosi  
 

O D L U K U 
 
 u tekstu kako je predložena, te ista čini sastavni dio akata današnje sjednice.  
 
 
Ad 10.) Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju Općinskog povjerenstva za 
procjenu šteta od prirodnih nepogoda na području Općine Kršan 
Predsjednik najavljuje 10. točku dnevnog reda, te i tu poziva općinskog načelnika R. Carića na 
podnošenje izvješća.  
R. Carić upoznaje da pravni temelj za donošenje ove Odluke je Zakon o ublažavanju i otklanjanju 
posljedica prirodnih nepogoda („Narodne novine“ br. 16/19), da se u Odluci o osnivanju i imenovanju 
Općinskog povjerenstva za procjenu šteta, predlaže da se dosadašnji član Bernard Belušić razrješuje 
dužnosti zamjenika predsjednika, dok se na njegovo mjesto predlaže imenovati Roberta Fable. 
Predsjednik zahvaljuje načelniku i otvara raspravu. Prijavljenih nema pa predsjednik raspravu zatvara i 
daje prijedlog na usvajanje glasovanjem.  
Temeljem glasovanja sa 13 glasova „ZA“, 0 „PROTIV“ i 0 glasova „SUZDRŽAN“, ujedno i jednoglasno 
predsjednik L. Mrzlić zaključuje da je prijedlog prihvaćen, te Općinsko vijeće donosi  
 

O D L U K U 
o izmjeni Odluke  

o osnivanju i imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih  
nepogoda Općine Kršan 

 
 u predloženom tekstu, te ista čini sastavni dio akata današnje sjednice. 
 
 
Pročelnica G. Fable navodi da se u prijedlogu Odluke po točci 9. dnevnog reda potkrala štamparska 
greška, u točci II. navedeno je „u k.o. Kršan“ a treba stajati „u k.o. Plomin“, pa ukoliko se vijećnice/i slažu 
ispravilo bi se prije potpisa Odluke. Vijećnice/i su suglasni sa predloženim.  
 
 
Ad 11.) Prijedlog Plana djelovanja u  području prirodnih nepogoda za 2024. za Općinu Kršan 
Nakon najave 11. točke dnevnog reda predsjednik L.Mrzlić poziva g. Borisa Rogić na podnošenje 
izvješća.    
B. Rogić upoznaje da stupanjem na snagu Zakona o ublažavanju i otklanjanju posljedica prirodnih 
nepogoda sve Jedinice lokalne i regionalne samouprave dužne su izraditi Plan djelovanja u području 
prirodnih nepogoda najkasnije do završetka studenog 2023. za narednu odnosno 2024. godinu. 
Podsjeća da su prirodne nepogode potresi, oluje, orkanski vjetrovi, požar, suše, te upoznaje sa 
procedurom prijava šteta. Nositelji provedbe navedenog Plana kada dođe do prirodne nepogode je, u 
prvom momentu, općinsko Povjerenstvo za procjenu šteta od prirodnih nepogoda, koje prikuplja 
podatke na propisanom obrascu, te dostavlja županijskom Povjerenstvu koji se aktivira i uključuje u 
proces, dolazi na teren i zajedno sa općinskim Povjerenstvom izvrši uvid u zatečeno stanje. Potom 
županijsko Povjerenstvo sastavlja konačnu procjenu, dostavlja je Povjerenstvu RH, koji temeljem odluka 
Vlade RH postupaju i određuju postotak naknade. Podsjeća da do završetka ožujka 2024. g. Općinsko 
vijeće treba usvojiti Izvješće koje kazuje ukoliko se nešto desilo i što se poduzimalo, a koje podnosi 
načelnik za 2023. godinu.  
L.Mrzlić zahvaljuje g. Rogiću i otvara raspravu za 11. točku dnevnog reda.   
Pročelnica podsjeća za imenovanje članova, na koje B. Rogić upoznaje da pri kraju Plana, u Odluci o 
osnivanju i imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda na području 
Općine Kršan, navedena je osoba bivši djelatnik, a u prethodnoj smo točci usvojili zamjenu, pa će u 
konačnom Planu tako i biti usklađeno.   
V. Runko navodi da je pisao i načelniku glede šumskih i protupožarnih puteva, s namjerom da načelnik 
odmah intervenira, ali da ima saznanja, obzirom na oborine u ovoj godini, da je energija vode razorila 
Učku. Mišljenja je da sredstva koja su za to osigurana u Proračunu su taman, jer da bi se ublažile takve 
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posljedice treba stalno održavati, dok se područje Čepićkog polja nešto lakše održava. Navodi da je g. 
Brenković, predsjednik DVD-a, jedva sa novim kamionom došao do male Učke. Dovršava navodeći da 
su putevi zaista u derutnom stanju, pa bi bilo korisno da se tome posveti pažnja sa većom dinamikom.  
Prijavljenih za raspravu više nema, predsjednik raspravu zatvara te daje točku na usvajanje 
glasovanjem. 
Temeljem glasovanja sa 13 glasova „ZA“, 0 „PROTIV“ i 0 glasova „SUZDRŽAN“, ujedno i jednoglasno 
predsjednik L. Mrzlić zaključuje da je i ovaj prijedlog prihvaćen, te Općinsko vijeće donosi  
 

Z A K LJ U Č A K  
o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda  

Općine Kršan za 2024. godinu 
 

u predloženom tekstu, te isti čini sastavni dio akata današnje sjednice. 
 
 
Ad 12.) Prijedlog Smjernica za organizaciju i razvoj sustava Civilne zaštite na području Općine 
Kršan za period  2024. – 2027.  
L.Mrzlić najavljuje točku, te i tu poziva izlagatelja prijedloga, g. B. Rogića  na podnošenje izvješća. 
B. Rogić upoznaje da su sve Jedinice lokalne samouprave dužne svake četiri godine izraditi i usvojiti 
Smjernice za organizaciju i razvoj sustava Civilne zaštite na svom području. U našem slučaju imamo 
još uvijek važeće smjernice, koje su donesene 2020. g. te vrijede do kraja ove godine. Polazište za 
izradu ovakvog dokumenta je više dokumenata, jedan od njih je Procjena rizika od velikih nesreća i plan 
djelovanja, Procjena ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije, Plan zaštite od požara, Godišnji 
planovi razvoja Civilne zaštite, Analiza stanja sustava Civilne zaštite. Upoznaje da sve sadržano u 
Smjernicama u datom momentu usmjerava na koji način financijski, kadrovski i operativno djelovati u 
slučaju potrebe, te upoznaje o zapovijedanju u cilju zaštite građana i imovine. Detaljno upoznaje o 
održanoj vježbi evakuacije i spašavanja u Dječjem vrtiću Kockica, kao najugroženijeg dijela 
stanovništva, te pohvaljuje reakciju djece i održavanje cjelokupne vježbe. Upoznaje da se prošle godine 
vježba održala u osnovnim školama u Čepiću i Potpićnu, da se naredne godine planira u područnoj školi 
u Vozilići, a glavni cilj održavanja takvih vježbi je da djelatnici u datom momentu znaju što učiniti, koji su 
putevi evakuacije, ali i da se djelatnici Javne vatrogasne postaje upoznaju sa prostorom i putevima 
evakuacije.     
L.Mrzlić zahvaljuje g. Rogiću i otvara raspravu za 12. točku dnevnog reda.  
V. Runko se obraća B. Rogiću da se ubuduće pri održavanju sličnih vježbi prethodno više obavijesti 
stanovništvo, na koje B. Rogić zahvaljuje te upoznaje da je to bila jedna od glavnih tema, da su svi 
roditelji dobili obavijest, bila je objava kroz medije, da se izbjegne panika i stanovništvo upozori da se 
radi o vježbi.   
Prijavljenih za raspravu više nema, predsjednik raspravu zatvara te daje na usvajanje 12. točku dnevnog 
reda glasovanjem. 
Temeljem glasovanja sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez glasova „SUZDRŽAN predsjednik 
L. Mrzlić zaključuje da je i ovaj prijedlog prihvaćen, te Općinsko vijeće donosi  
 

O D L U K U  
o prihvaćanju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava Civilne zaštite na području  

Općine Kršan za razdoblje od 2024. do 2027. 
 

u tekstu kako je predložena, te ista čini sastavni dio akata današnje sjednice.  
   
 
Ad 13.) Razno 
L. Mrzlić poziva zainteresirane ukoliko imaju nešto što bi htjeli podijeliti s Općinskim vijećem i svima 
prisutnima ili bi htjeli postaviti neko pitanje, neka se slobodno jave za riječ.  
M. Bajerić pita kada se planira javna rasprava za Prostorni plan, na koje načelnik upoznaje sa par novih 
elemenata:  
- sa 31.10.2023. prestalo se zaprimati zahtjeve za uvrštenje u proceduru koje se odnosi na VI. Izmjene 
i dopune PPU, ali građani i nadalje mogu podnositi zahtjeve na neke daljnje Izmjene i dopune,  
-14.11.2023. dostavljen je nacrt prijedloga Izmjene i dopuna VI. Izmjena i dopuna PPU,  
- sinoć je Komisija za urbanizam imala sjednicu,  
- donošenje zaključka i upućivanje prijedloga na javnu raspravu očekuje se do kraja mjeseca, a u 
12./2023. očekuje se objava javne rasprave u dnevnom tisku i mrežnim stranicama Ministarstva, koja bi  
trajala do 22.01.2024.,           
- potom slijedi izrada Izvješća o javnoj raspravi, čiji je rok 30 dana, 
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- izdavanje suglasnosti Županije i Ministarstva, rok 30 dana – pa bismo bili na 1.6.2024., 
- Izrada i upućivanje Odluke o donošenju VI. Izmjena i dopuna PPU trebala bi se naći na sjednici 
Općinskog vijeća 01.07.2024. uz uvjet da ne bude ponovljena javna rasprava i da se ispoštuju svi rokovi.  
Kao najbitnije za ovaj postupak, koji je složen i traje neko vrijeme, navodi da se isti započeo i Odluka o 
usvajanju, okvirno, bude u srpnju 2024. godine.   
 
B. Rogić moli načelnika da dade informacija o tijeku izvođenja radova u Plomin Luci, plaža za invalidne 
osobe i osobe slabije pokretljivosti. 
R.Carić upoznaje da je Općina Kršan u ožujku ove godine potpisala sa Ministarstvom mora, prometa 
i infrastrukture RH sporazum o sufinanciranju projekta izgradnje pristupa moru za osobe s 
invaliditetom i smanjenom pokretljivošću, za što joj je od Ministarstva mora, prometa i infrastrukture 
dodijeljeno inicijalno 40.000,00 €. Navodi da projekt ima za cilj izgradnju rampe koja zadovoljava 
standarde i zahtjeve pristupačnosti, osiguravajući da osobe s poteškoćama u kretanju mogu 
jednostavno i sigurno pristupiti moru. Projektom se predviđa izrada novog betonskog platoa uz 
postojeći put. Na platou se predviđa izrada dva sunčališta površine 1,0×2,0 m , a kako bi rampa 
zadovoljila max. dozvoljeni nagib od 8,30% potrebna je dužina staze od cca 32,0 m. Zbog male 
širine plaže staza se izvodi L oblika, a na kraju staze izvodi se ravan plato površine 2,70×1,50 m 
za ulaz u more. Ulaz u vodu se planira na dubini 0,60 m od srednje razine površine mora. Upoznaje 
da se uz pristupni put sa sjeverne strane izvodi proširenje za parkirno mjesto i površinu za okretanje 
automobila koji koriste osobe sa invaliditetom i smanjene pokretljivosti.  Nadalje upoznaje da radove 
izvodi tvrtka Rakos gradnja d.o.o. Labin, ugovoreni iznos radova iznosi  82.412,50 EUR, a stručni 
nadzor obavlja Danijel Mihaljević. Radovi se izvode prema čl. 3 st. 6. Pravilnika o jednostavnim i 
drugim građevinama i radovima. Ukupna vrijednost investicije 94.428,75 eura, a radovi bi trebali biti 
gotovi do kraja ove godine“, odnosno najkasnije do 20. prosinca 2023. godine. 
Kao veoma bitno i važno navodi da Odlukom ministra Butkovića od 16. studenog 2023. godine koja ja 
stigla jučer, Općini Kršan se uz već dodijeljeni iznos od 40.000,00 €, za navedeni projekat, dodjeljuje 
dodatnih 34.613,00 € odnosno ukupno 74.613,00 €, što podmiruje maksimalnih mogućih 90% iznosa 
sufinanciranja odnosno 90% iznosa cijele investicije. Povrat sredstava očekuje se najkasnije do 31.12. 
2023. godine. 
 
J.B.Škropeta pita o tijeku preseljenja poštanskog ureda u Kršanu na Pristavu u prostorije Društvenog 
doma, te je zanima da li se prostorija bivše pošte može koristiti za neke rođendane i sl.  
R. Carić upoznaje da komunikacija sa predstavnikom Hrvatskih pošta glede preseljenja u prostorije 
Društvenog doma traje skoro godinu dana, a ozbiljnije aktivnosti nisu bile moguće do izdavanja 
Uporabne dozvole, nakon čega su se svi kontakti intenzivirali, obavio se uvid u prostor, a od strane 
Općine Kršan upućeno je Hrvatskoj pošti svi potrebni podaci i dokumentacija za sklapanje Ugovora o 
najmu. Posljednju informaciju koju ima od Hrvatskih pošta je od jučer, da je izvršen ponovljeni izvid na 
licu mjesta, usuglašeni su uvjeti najma i tehnički uvjeti preseljenja i još se čeka potvrda Uprave Hrvatskih 
pošta, za koju se nada da će biti izdana najkasnije do kraja 2023. godine. Potom se otvara poštanski 
ured i oslobađa se prostor boćara.  
 
B.Rogić navodi da nema pitanje ali ima potrebu da svih zajedno podsjeti da se 25.listopada u Republici 
Hrvatskoj obilježava Dan dobrovoljnih darivatelja krvi, ističe da su to osobe koje daruju nešto 
najvrijednije što imaju, te samim tim činom spašavaju živote, da ih poštujemo i da tako nastave svi oni 
koji mogu.  
 
V. Runko navodi sugestiju dok je bio načelnik njemu su pitanja postavljali vijećnici iz oporbe, sugerira 
da vijećnici sa liste R. Carića, prije sjednice Vijeća odrade postavljanje pitanja načelniku, koja su im od 
bitnog značaja.  
L.Mrzlić zahvaljuje na sugestiji.  
 
Obzirom nema više prijavljenih za postavljanje pitanja, predsjednik L. Mrzlić  navodi kako smatra da su 
iscrpili dnevni red, proglašava završenom petu redovnu sjednicu Općinskog vijeća Općine Kršan, u 
20:44 sati. Zahvaljuje svima na pozornosti, dolasku i koncentraciji.   
 
 
  Voditelj zapisnika: 
 
 

Orijana Načinović,v.r. 

Predsjednik Općinskog vijeća 
 
 

 Lucian Mrzlić,v.r. 
                               
                                                   


